
Protokół Nr XL/06 

Z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 2 marca 2006 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 

 

Ad 1) 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17.00 otworzył czterdziestą 

sesję Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest 

władną podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Podczas stwierdzania kworum 

na sesji obecnych było 19 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 2) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk przedstawił proponowany porządek obrad XL sesji 

Rady Powiatu. 

Do zaproponowanego porządku obrad Starosta zaproponowała dodanie: 

Punktu 4) o treści: „Uroczyste wręczenie decyzji o przyznaniu stypendium sportowego”, 

Punktu 9j) o treści: „przyjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego Nr XXV/185/04 z dnia 28 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005 – 2007”, 

Punktu 9k) o treści: „przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego Nr XXIX/230/05 z dnia 2 czerwca 2005 r. w sprawie uchwalenia Planu 

Rozwoju Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005 – 2013”  

Nowe zapisy do proponowanego porządku obrad zostały przyjęte w wyniku głosowania: 19 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Proponowany porządek obrad został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, o 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zwołanie w przerwie sesji posiedzenia Komisji Budżetu w 

celu zaopiniowania autopoprawki Zarządu Powiatu do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu i w budżecie powiatu na 2006 r.  
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Ad 3) 

Protokół Nr XXXIX/06 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 stycznia 2006 r. 

został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych.  

 

Ad 4) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk odczytał uchwałę nr 119/917/06 Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie przyznania stypendium sportowego dla 

zawodników amatorów osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

międzynarodowym i krajowym, a następnie przedstawił informacje na temat wyróżnionych 

zawodników: Pawła Piotrowskiego, Adriana Krystkowiaka, Łukasza Karolewicza, Pawła 

Sworowskiego, Mariusza Jankowiaka.  

Starosta oraz Przewodniczący Rady składając wyróżnionym gratulacje wręczyli decyzje o 

przyznaniu stypendium sportowego.  

 

Ad 5)  

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informacje z działalności Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 2 6 stycznia, oraz 3, 10, 20 i 27 lutego 2006 r.  

Wyżej wymienione informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad 6) 

W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji oraz odpowiedzi na 

postawione pytania” radni zadali następujące pytania: 

 

Radny Pan Janusz Sikora  

� zwrócił się z prośbą o przybliżenie informacji na temat wniosku Domu Dziecka w 

Bodzewie w sprawie wyrażenia zgody na rzeczywisty udział wychowanków w 

kształtowaniu warunków życia w autonomicznych rodzinnych grupach 

wychowawczych; 

� poprosił o wyjaśnienie dlaczego wyróżnieni otrzymali stypendium sportowe w rożnych 

kwotach i na inne okresy czasu; 

� zapytał o kwestię utworzenia w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu klasy 

tzw. „zerowej” oraz kwestie organizacji dla uczniów mieszkających poza Gostyniem; 

� zapytał, czy taki będzie projekt hali sportowej przy ZSO w Gostyniu, który ukazał się 

w gazecie; 
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� zapytał, jakie szkoły mają być zlikwidowane w związku z podjęciem uchwały w 

sprawie zamiaru likwidacji szkół prowadzonych przez Powiat Gostyński. 

Radny Pan Janusz Tywoniuk: 

� poprosił o przytoczenie pisma Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie 

kontraktowania usług medycznych na 2006 r.; 

� poprosił o zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie wyrażenia opinii o prognozie 

kształtowania się długu publicznego Powiatu Gostyńskiego; 

� poprosił o wyjaśnienie, czego dotyczyło pismo Dyrektora SP ZOZ w Gostyniu w 

sprawie zmian na stanowisku zastępcy dyrektora ds. lecznictwa; 

� poprosił o przedstawienie treści pisma Związków Zawodowych SP ZOZ w Gostyniu w 

sprawie współpracy z dyrektorem SP ZOZ. 

 

Radny Pan Andrzej Czupryński: 

� zapytał jakiej nieruchomości dotyczył wniosek Burmistrza Pogorzeli w sprawie 

wykupu nieruchomości w Pogorzeli przy ul. Błonie 2; 

� poprosił o przybliżenie tematu wniosku Pana Bogdana Kłaka w sprawie sprzedaży 

działki nr 299 położonej w Stankowie.  

 

Odpowiedzi na powyższe pytania udzieliła Starosta Pani Elżbieta Palka: 

� na stypendia sportowe w budżecie powiatu została zarezerwowana kwota 7.200 zł.  

W roku 2005 stypendium otrzymały dwie osoby po 300 zł miesięcznie. W tym roku 

kandydatem do otrzymania stypendium był Pan Paweł Piotrowski, który otrzymał 

stypendium w ubiegłym roku i niezasadne było zmniejszać kwotę więc przyznano mu 

kwotę 300 zł miesięcznie w okresie od stycznia do grudnia 2006 r.  Poza tym uznano, 

że należy wyróżnić grupę kolarzy, którzy w zawodach drużynowych zajęli wysokie 

miejsce. Pozostała kwota 3.600 zł została podzielona na 4 zawodników i każdy 

otrzyma 100 zł miesięcznie w okresie od stycznia do września 2006 r. 

� wniosek Domu Dziecka w Bodzewie w sprawie udziału wychowanków w 

kształtowaniu warunków życia w autonomicznych rodzinnych grupach 

wychowawczych był głęboko analizowany pod względem formalno – prawnym przez 

Dyrektora PCPR w Gostyniu.  

Dyrektor PCPR w Gostyniu powiedział, że w Domu Dziecka w Bodzewie są aktualnie 

dwie grupy wychowawcze, które mogą przyjąć do 15 wychowanków. Docelowo będą 

trzy grupy dziesięcioosobowe. Wzorując się na domu usamodzielnień, w którym 

sprawdziła się praktyka polegająca na tym, że wychowankowie bezpośrednio biorą 

udział w przygotowywaniu i planowaniu wydatków związanych z funkcjonowaniem 

własnym w środowisku zamierza się wprowadzić taki sam system wśród dzieci w 
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Domu Dziecka. Planuje się , że szesnatolatkowie jak w normalnej rodzinie zaczną 

partycypować i uczestniczyć w planowaniu funkcjonowania placówki. Każda grupa 

ma otrzymać swój podbudżet w ramach Domu Dziecka i będzie planowała swoje 

wydatki zwłaszcza związane z żywieniem i będzie uczestniczyła w zakupach. Do tej 

pory było tak, że intendentka robiła zakupy i umieszczała je w magazynie skąd 

wydawany był towar na grupy. Uczestnictwo w zakupach pozwoli zrozumieć, że 

pewne rzeczy nie biorą się znikąd, a jednocześnie pozwoli nabrać orientacji w 

realiach życia społecznego. Tak przedstawia się projekt, ale pojawił się problem z 

formalnymi rzeczami dotyczącymi prowadzenia takich form wychowawczych. 

Wszystkie rzeczy zostały już rozpoznane i byłyby zgodne z przepisami, ale jest jeden 

problem związany z gospodarką magazynową. W tej chwili wygląda na to, że problem 

zostanie rozwiązany wraz z dyrektorem Domu Dziecka i program zostanie 

przedstawiony Zarządowi Powiatu. Jeśli chodzi o szczegóły Dyrektor PCPR wyjaśnił, 

że może przedstawić na piśmie lub przedstawić je na kolejnym posiedzeniu sesji.  

� Sprawa pisma ZZ SP ZOZ w sprawie współpracy z Dyrektorem szpitala oraz pisma 

Dyrektora SP ZOZ w sprawie zmian na stanowisku zastępcy dyrektora ds. 

lecznictwa przedstawia się następująco: dr Lech Szaefer przedstaw pełnić funkcję 

zastępcy dyrektora ds. lecznictwa wraz z końcem roku 2005. Związki zawodowe 

stwierdził, że nie wiedzą tak naprawdę dlaczego do tego doszło i skierowały do 

Zarządu Powiatu pismo w tej sprawie. Dyrektor SP ZOZ otrzymał pismo podpisane 

przez Starostę o utrzymywanie dobrej współpracy ze związkami zawodowymi, gdyż 

jest to niezwykle ważne w okresie reorganizacji i wychodzenia z zadłużenia i 

udzielenie odpowiedzi związkom co legło u podstaw tej jego decyzji. Na kolejne 

posiedzenie Zarządu, który informował, że zależy mu na dobrej współpracy ze 

związkami zawodowymi oraz, że wcześniej udzielił odpowiedzi, dlaczego doszło do 

zmiany na Stanowski zastępcy dyrektora ds. lecznictwa.  

� Sprawa utworzenia klasy „zerowej” w ZSO w Gostyniu – szkoła przymierza się do 

tego, aby wzmóc działania w zakresie nauki języków obcych. Na wzór szkoły w 

Lesznie myśli o uruchomieniu tzw. klasy „zerowej”. Ta klasa jest utworzona z 

uczniów III klasy gimnazjalnej, którzy swoją macierzystą szkołę mają nadal w 

gimnazjum, ale przychodzą do Zespołu Szkół Ogólnokształcących na zajęcia 

językowe i inne. Zarząd zaopiniował wniosek pozytywnie, ale jeszcze daleka droga 

do wprowadzenia tej innowacji pedagogicznej i zgodnie z ustawą o oświacie musi 

przejść całą procedurę związaną z uruchomieniem takiej klasy.  

� Sprawa kontraktowania usług medycznych w 2006 r. – starosta wyjaśniała, że 

interweniowano w Wielkopolskim oddziale NFZ w sprawie kontraktów na kolejny rok 

i pytano dlaczego takie, a nie inne środki zostały przyznane na usługi w zakresie 
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lecznictwa medycznego na kolejny rok. W odpowiedzi na pismo Narodowy Fundusz 

Zdrowia przysłał pismo, w którym poinformował na jakich zasadach odbywało się 

kontraktowanie usług medycznych dla szpitali.  

� Opinia o prognozie kształtowania się długu publicznego Powiatu Gostyńskiego jest 

konieczna i stąd Regionalna Izba Obrachunkowa taką opinię przygotowuje.  

� Sprawa wykupu nieruchomości w Pogorzeli – odpowiedzi udzielił Dyrektor PZD w 

Gostyniu, który poinformował, że Burmistrz Pogorzeli wystąpił do Zarządu Powiatu z 

wnioskiem o rozpatrzenie możliwości wykupu nieruchomości w Pogorzeli przy ul. 

Błonie 2 w związku z chęcią poszerzenia skrzyżowania. Po dokonaniu wizji lokalnej 

PZD wydał opinię negatywną, gdyż skrzyżowanie było przebudowane w latach 90 – 

tych przez Wydział Inwestycji w Urzędzie Wojewódzkim w Lesznie i spełnia 

oczekiwania. Budynek jest niezamieszkały z XIX wieku. Właściciele żądają kwoty 

85.000 zł, a powiatu nie stać na wykupienie nieruchomości.  Jeśli ktoś kupi tę 

nieruchomość będzie musiał ten budynek rozebrać. Wówczas musi wystąpić o 

warunki zabudowy. Wówczas zgodnie z przepisami będzie trzeba odsunąć budynek 

minimum 8 metrów od krawężnika co znacznie poprawi widoczność na 

skrzyżowaniu.  

� Sprawa sprzedaży działki w Stankowie – odpowiedzi udzielił Dyrektor PZD w 

Gostyniu - Pan Kłak wystąpił z wnioskiem o wykup gruntu przy drodze w kierunku 

Żelazna jest wnęka na wysokości żwirowni. W pierwszej wersji PZD wydal opinię 

negatywną. Wówczas zainteresowany wystąpił ponownie z wnioskiem z uściśleniem 

jaką częścią nieruchomości jest zainteresowany.  Po dokonaniu wizji lokalnej 

stwierdzono, że ta część, którą Pan Kłak jest zainteresowany może być sprzedana. 

Ta część jest obecnie zaśmiecana przez mieszkańców Stankowa.  

Starosta wyjaśniła, że to nieruchomość nie jest własnością powiatu tylko Skarbu 

Państwa, więc postanowiono wystąpić o skomunalizowanie tego kawałka.  

� Sprawa likwidacji szkół – na koniec kadencji zamierza się uporządkować kwestię ze 

szkołami, które przed laty były powoływane, a dzisiaj nie zyskują zainteresowania 

uczniów, albo były tak powołane, ze dzisiaj musiałyby być przekształcone. Na tym 

etapie nie doszło do likwidacji, gdyż Zarząd podjął uchwałę o zamiarze likwidacji 

szkół. O zamiarze należy powiadomić kuratorium oświaty. Powołanie i likwidacja nie 

pociąga za sobą żadnych kosztów.  

� Koncepcja hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu – starosta 

potwierdziła, że w prasie została opublikowana koncepcja, a poza tym można się z 

nią zapoznać w Biurze prawny, Zamówień Publicznych i Inwestycji.  

Radny Pan Andrzej Czupryński zapytał na jaki okres czasu i z jakiego paragrafu jest 

udzielona pożyczka SP ZOZ – owi.  
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Starosta wyjaśniała, że Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu wykłada ostatnią ratę za „trzynastkę” z 

roku 2002 i chciałby tę pożyczkę uzyskać w tym roku i w tym roku ją zwrócić. Otrzymałby ją 

dzisiaj, bo do końca marca należy ją wypłacić, w przeciwnym razie sprawa trafi do sądu. 

Spłacać będzie od 30 czerwca br. 7 rat po 76.000 zł i jedna – 80.000 zł. Pożyczka jest 

oprocentowana w wysokości 4 %. Uchwała budżetowa pozwala Zarządowi udzielić pożyczki 

do kwoty 500.000 zł. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał, czy na klasę tzw. „zerową”  udzielana jest 

subwencja oświatowa.  

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że nie ma na ten cel subwencji, ale finansowane 

jest to z własnych środków. Jednak są z tym związane pewne korzyści, ponieważ im więcej 

uczniów, którzy wyjeżdżają do Leszna przyciągniemy do naszej szkoły tym więcej w 

przyszłości otrzymany subwencji.  

Radny Pan Andrzej Czabajski powiedział, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 27 

lutego rozparzone zostały wnioski firmy HIPOKRATES w sprawie zerwania umowy najmu 

lokalu przy ul. Wrocławskiej 8 oraz firmy TON – MED w sprawie wynajmu lokalu w 

przychodni w Gostyniu – ten wniosek został rozpatrzony negatywnie.  

Radny poprosił o szczegóły w sprawie rozpatrzenia wniosków.  

Poza tym radny Czabajski poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie czy w przyszłym roku 

szkolnym liceum przewiduje uruchomienie klasy obcojęzycznej.  

Starosta wyjaśniła, że najpierw planuje się uruchomienie klasy „zerowej” z myślą o tym, że 

w kolejnym roku powstanie klasa dwujęzyczna, wykładowa.  

Starosta wyjaśniła, że HIPOKRATES chciałaby zwolnić jeden z gabinetów i w to miejsce 

chciała udostępnić pomieszczenie dla firmy TON MED. Zarząd postanowił rozwiązać umowę 

najmu za porozumieniem stron. Na zwolnione pomieszczenie i tak trzeba dać ogłoszenie, że 

lokal jest wolny, ponieważ inne firmy mogą wystąpić o wynajem pomieszczenia. Nie jest 

możliwe odstąpienie pomieszczenia dla innej firmy.  

 

Ad 7)  

Przewodniczący Rady poinformował, że radni nie złożyli interpelacji. 

 

Ad 8) 

W punkcie „Składanie zapytań radnych” radni nie zabrali głosu.  

 

Ad 9 a)  

  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie środowiska na obszarze powiatu 

Gostyńskiego w 2005 r. przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 
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Zgodnie z art. 8a ust. 2 ustawy z dnia 20 lipca 1991 r. o Inspekcji Ochrony 

Środowiska rada powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację wojewódzkiego 

inspektora ochrony środowiska o stanie środowiska na obszarze województwa.  

W dniu 20 lutego 2006 r. Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska w Poznaniu 

przedłożył informację o stanie środowiska i działaniach kontrolnych podejmowanych przez 

Inspektorat na obszarze powiatu.  

Przewodniczący Rady poinformował również, że zgodnie z art. 8a ust 3 cytowanej 

ustawy radzie powiatu służy prawo do określania, w drodze uchwały, kierunków działania 

właściwego organu Inspekcji Ochrony Środowiska, w celu zapewnienia na danym obszarze 

należytej ochrony środowiska.  

Informację o stanie środowiska na terenie Powiatu Gostyńskiego w 2005 r. 

przedstawiła Pani Danuta Bieńkowska przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska Delegatury w Lesznie.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Pan Jerzy Giernalczyk powiedział, że nie chce podważać prac wykonywanych przez 

Delegaturę w Lesznie, ale na stronie 8 sprawozdania wynika, że z kontroli 

przeprowadzonych w zakładach produkcyjnych w Krobi są wyniki pozytywne.  

Radny powiedział, że chce się ustosunkować do informacji zawartych na temat pierwszego 

zakładu – Zakładu Produkcyjno – Handlowego w Krobi – Barbara Rakowska. Wynika, że 

zakład cały czas się modernizuje co powinno zmniejszyć uciążliwość dla środowiska i 

mieszkańców Krobi i Pudliszek. Sprawa ścieków w zakładzie wygląda następująco- jeden 

raz w tygodniu a może w miesiącu zakład wywozi ścieki do oczyszczalni w Rokosowie. 

Pracownicy Delegatury nie słuchają informacji przekazywanych przez mieszkańców powiatu, 

które również na sesji przekazywał radny. Zakład oprócz tego, że wywozi ścieki, ma 

zbudowany kolektor i ileś metrów za zakładem do rowu znajdującego się za zakładem. W 

tym rowie jest sam muł i szlam. Rolnicy zwracają uwagę, bo w okresie letnim nie można 

pracować. Radny powiedział, że służy pomocą. W tym rowie potopiły się zające.  

Radny zaapelował, żeby zlikwidować odprowadzanie tych nieczystości do rowu.  

Pani Danuta Bieńkowska podziękowała za te wiadomości. Podczas kolejnej kontroli 

również ten rów będzie objęty kontrolą. Do tej pory nie docierały do Inspekcji takie 

wiadomości. Wszystkie informacje, które są udzielane przez mieszkańców są dla nas bardzo 

cenne.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał gdzie gmina Krobia składuje śmieci po likwidacji 

wysypiska w Karcu. 

Pani Danuta Bieńkowska wyjaśniła, że trudno jej na to pytanie odpowiedzieć. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że składał w tej sprawie interpelacje i 

otrzymał odpowiedź, że wysypisko spełnia podstawowe wymogi, grunt jest iłowy. Niedaleko 
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jest ujęcie wody między Sarbinowem a Ziemlinem, które nie jest monitorowane. Radny 

zapytał dlaczego tak się dzieje.  

Pani Danuta Bieńkowska powiedziała, że w najbliższych planach uwzględnią monitoring. 

Jeśli chodzi o wysypisko w Karcu prosi o sformułowanie pytania na piśmie. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poruszył sprawę ujęcia wody w Bukownicy – czy 

stworzono rolnikom warunki, aby nie eksploatowali tych terenów wokół ujęcia wody 

intensywnie rolniczo. Może trzeba zliczyć te tereny jako grunty o niekorzystnych warunkach 

zagospodarowania.  

Pani Danuta Bieńkowska powiedziała, że ta sprawa powinna być skierowana do 

burmistrza.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poruszył temat zakładu „Makrom” Wytwórnia makaronu 

w Krobi i odprowadzenia ścieków. Coś przecież ze ściekami należy zrobić. Te ścieki są 

odprowadzane przy trasie do Ponieca.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, czy jest prowadzony monitoring zakładów 

przemysłowych, które posiadają pozwolenia na rolnicze wykorzystanie ścieków – tzn. gdzie 

wywożą ścieki, ile ich jest. 

Pani Danuta Bieńkowska wyjaśniła, że na rolnicze wykorzystanie ścieków zakład powinien 

posiadać pozwolenie wodno – prawne. W tym pozwoleniu powinien określić wskazane 

działki, powinien prowadzić ewidencję ilości wykorzystanych ścieków i przestrzegać 

wszystkich warunków jakie starosta określić w pozwoleniu. Dokumentacja która jest 

przygotowana do wydania pozwolenia wskazuje na grunty, muszą być przeprowadzone 

badania gruntów oraz badania jakości ścieków. Pani Bieńkowska zapytała, czy radny ma na 

myśli jakiś zakład.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że chodzi mu o zakład ŁAGROM.  

Pani Bieńkowska powiedziała, że się domyślała, iż o ten zakład zapyta radny. Obecnie 

Inspekcja jest świeżo po kontroli przeprowadzonej w zakładzie ŁAGROM, w czasie której 

stwierdzono duże naruszenia w tym zakresie. Ścieki wykorzystywane są na pokrytej 

śniegiem powierzchni gruntu i również na zamarzniętej powierzchni, czego absolutnie nie 

powinno się robić. Nie dotrzymują również warunków pozwolenia w zakresie jakości 

wykorzystywanych ścieków stąd też zakład został zobowiązany do respektowania 

obowiązków nałożonych przez starostę w tym pozwoleniu. Inspektorat zastanawia się 

również nad skierowaniem wniosku do starosty o zmianę tego pozwolenia. Ponieważ w 

pozwoleniu jest zawarte zdanie, że można stosować ścieki w ciągu całego roku poza 

okresem, w którym jest pokrywa śnieżna na gruncie i kiedy jest zamarznięty. Tymczasem 

okres zimowy powinien być wyłączony całkowicie z użytkowania.   

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poprosił o wyjaśnienia skąd się biorą biogeny w Rowie 

Polskim.  
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Pani Danuta Bieńkowska powiedziała, że są to związki z azotu i fosforu i biorą się 

przeważnie ze ścieków. Do Rowu Polskiego odprowadzane są ścieki oczyszczone, z których 

również biorą się te związki.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał czy ujęcie w Bukownicy jest czynne.  

Pani Danuta Bieńkowska potwierdziła.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał jakiej klasy woda jest w zbiorniku w 

Jeżewie i czy nadaje się to na kąpielisko.  

Pani Danuta Bieńkowska powiedziała, że na dzisiaj nie wie. 

Radny Pan Janusz Tywoniuk zapytał, czy są wprowadzane korekty do programu i czy jest 

on nowelizowany. Wielokrotnie słyszeliśmy o wprowadzeniu tego programu, a nie ma 

żadnych skutków z tego tytułu.  Czy jest szansa na zmniejszenie ilości azotanów i 

fosforanów w naszych rowach.  

Pani Danuta Bieńkowska powiedziała, że przede wszystkim świadomość. Jeśli każdy z 

rolników będzie zdawał sobie sprawę z tego w okresie zimy, gdy jest grunt zamarznięty lub 

pokryty śniegiem nie należy wykorzystywać gnojowicy i obornika z uwagi na spływ 

powierzchniowy do wód.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Uchwała Nr XL/291/06 w sprawie przyjęcia informacji o stanie  środowiska na terenie 

Powiatu Gostyńskiego w 2005 r. została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za” 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radny. Nieobecny był radny Pan Kazimierz Musielak.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9b)  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o działalności Wojewódzkiego Inspekoratu 

Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Poznaniu na terenie Powiatu Gostyńskiego w roku 2005 

przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

W plan pracy Rady Powiatu na 2006 r. wpisane zostało przyjęcie informacji o 

działalności Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa na obszarze powiatu.  

W dniu 21 lutego 2006 r. Wojewódzki Inspektor Ochrony Roślin i Nasiennictwa w 

Poznaniu przedłożył informację o stanie środowiska na obszarze województwa z 

uwzględnieniem Powiatu Gostyńskiego w 2005 roku.  

Informację o działalności Wojewódzkiego Inspekoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa 

w Poznaniu na terenie Powiatu Gostyńskiego w roku 2005 przedstawił Kierownik 

Oddziału w Gostyniu Pan Roman Kluczyk. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Radny Pan Andrzej Czupryński zapytał, czego dotyczył eksport.  

Pan Roman Kluczyk wyjaśnił, że były to próbki trawy nasiennej wysyłane do Japonii.  

Radny Pan Andrzej Czabajski zapytał, czy roślinność genetycznie modyfikowana jest przez 

Inspekcję monitorowana i czy są objęte kontrolą sklepy – nawet spożywcze, mini –

delikatesy, które coraz częściej wprowadzają do obrotu materiał siewny.  

Pan Roman Kluczyk wyjaśnił, że żywność modyfikowana genetycznie – próbki kukurydzy 

były pobierane.  

Wszystkie sklepy są objęte kontrolą, które handlują nasionami.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał jak jest kontrolowane oddawanie opakowań po 

środkach chemicznych.  

Pan Roman Kluczyk wyjaśnił, że zgodnie z przepisami każdy punkt, którym można nabyć 

środki chemiczne musi przyjmować opakowania po tych środkach.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek Celka 

poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Uchwała Nr XL/292/06 w sprawie przyjęcia  informacji o działalności Wojewódzkiego 

Inspekoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Poznaniu na terenie Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2005 przyjęto w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

W głosowaniu uczestniczyło 18 radnych. Nieobecny był radny Pan Kazimierz Musielak.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk ogłosił 25 minut przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Ad 9 c) 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa ochrony 

przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu Gostyńskiego w 2005 r. 

przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Zgodnie z przepisem 14 ust. 1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o Państwowej Straży 

Pożarnej rada powiatu przynajmniej raz na rok rozpatruje informacje komendanta 

powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa ochrony 

przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu.  

W dniu 13 lutego br. Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu 

przedłożył ww. informację. W związku z powyższym przedkładam stosowny projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady wskazał również, że zgodnie z przepisem art. 14 ust. 2 

cytowanej ustawy rada powiatu na podstawie przedłożonej informacji może określić, w 
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drodze uchwały, istotne dla wspólnoty samorządowej zagrożenia bezpieczeństwa 

pożarowego.  

Radny Pan Jerzy Giernalczyk powiedział, że materiały radni otrzymali stąd prosi o nie 

przedstawianie informacji lub przedstawienie tylko najistotniejszych kwestii.  

Informację przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Pan 

Krzysztof Łoniewski.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Radny Pan Janusz Sikora powiedział, że ostatnio w Polsce miały miejsca nieszczęśliwe 

wypadki związane z zawaleniem się dachu hal. Radny zapytał, czy straż brała udział w 

akcjach związanych z odśnieżaniem dachów.  

Pan Krzysztof Łoniewski wyjaśnił, że po katastrofie w Katowicach zostały wydane ogólne 

wytyczne ministra budownictwa na temat odśnieżania dachu. Takie kroki zostały podjęte 

przez straż i nadzór budowlany. Na terenie naszego powiatu zagrożenie nie występowało, 

ponieważ nie było takich opadów śniegu, który stworzyłby takie niebezpieczeństwo. Poza 

tym na terenie powiatu nie hal o takim typie konstrukcyjnym.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że w informacji Komendant informuje, że na 

terenie gminy Poniec były dwa pożary budynków, a przecież miały miejsca trzy pożary.  

Pan Krzysztof Łoniewski wyjaśnił, że były pożary stodół położonych bardzo blisko siebie.  

Radny Pan Jerzy Giernlaczyk powiedział, że na posiedzeniu Komisji Samorządowo – 

Organizacyjnej i  Porządku Publicznego Komendant straży zaprosił radnych na dzień 10 

marca na pokaz namiotu. Radny poprosił o poinformowanie radnych o chęci zakupu 

namiotu.  

Pan Krzysztof Łoniewski wyjaśnił, że  w roku 2005 r. samorząd wsparł działania Centrum 

Powiadamiania Ratunkowego i Komendę Straży oraz OSP. Komenda zamierza zakupić 

namiot ratowniczy, w którym przechowuje się poszkodowanych, jeśli zajdzie konieczność 

kolejnego odtransportowania do szpitala. Stąd planuje się pokaz tego namiotu w dniu 10 

marca 2006 r. o godz. 12,00.  

Uchwała Nr XL/293/06 w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa ochrony 

przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu Gostyńskiego w 2005 r.  

została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 9 d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu 

Gostyńskiego w 2005 r. przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk.  

Zgodnie z przepisem art. 12 a ust. 3 ustawy z dnia 14 marca 1985 r. o Państwowej 

Inspekcji Sanitarnej, Rada Powiatu przynajmniej raz na rok rozpatruje informację właściwego 

Inspektora sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu.  

W dniu 14 lutego 2006 r. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gostyniu 

przedłożył informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu gostyńskiego.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Gostyńskiego w 2005 r. 

przedstawiła Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pani Ewa Ulanicka.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk powiedział, że były przypadki zakażenia wirusem żółtaczki 

typu WZW B. Trudno było ustalić przyczyny tego zakażenia. Czy dalsze jakiej badania i 

dociekania pozwoliły ustalić przyczynę i czy zakażenie mogło się wywodzić ze środowisk 

medycznych czy całkiem innych.  

Pani Ewa Ulanicka wyjaśniła, że w przypadku żółtaczki typu  WZW B prowadzony był 

szeroki wywiad sięgający odległych czasów. Trudno jest ustalić przyczynę zarażenia. Osoby 

te nie były poddawane żadnym zabiegom medycznym, ani kosmetycznym i stąd nie 

wskazano na żaden zakład.  

Niepokojące jest to, że co roku wzrasta liczba osób chorych na żółtaczkę typy WZW C. w 

skali dwóch miesięcy na terenie województwa wielkopolskiego jest 100 przypadków chorych 

osób. Akurat w tej statystyce nie ma osób z powiatu gostyńskiego. W tym przypadku nie ma 

żadnej szczepionki.  

Radny Pan Andrzej Czabajski poruszył temat szczepień obowiązkowych i zalecanych. W 

okresie wiosennym wzrasta liczba chorych na grypę. W roku 2005 widoczny jest czterokrotny 

wzrost liczby chorych. W dobie stosowania przez wielu ludzi szczepionki przeciw grypie 

zastanawiające są mizerne efekty szczepienia. 

Pani Ewa Ulanicka powiedziała, że nie ma aż tak wielu chętnych do szczepienia przeciw 

grypie. W tym roku było więcej osób zaszczepionych z uwagi na z obawę przed ptasią grypą.  
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Radny Pan Andrzej Czabajski zapytał jak w tym roku powiat jest przygotowany do obrony 

przed ewentualną epidemią grypy, która przeważnie atakuje w marcu.  

Pani Ewa Ulanicka powiedziała, że ze wszystkich zakładów opieki zdrowotnej na terenie 

powiatu sanepid otrzymuje meldunki co tydzień. Na przykład w miesiącu styczniu był 

zgłoszony tylko jednej przypadek grypy. Należy zwrócić uwagę, na to, że do końca nie 

wiadomo, czy jest to na pewno grypa, gdyż nie wykonuje się żadnych badań w tym kierunku, 

ani nie pobiera żadnych wymazów.  

Jest prowadzony program setinel – Krajowy Ośrodek ds. Grypy w Warszawie. Dobrowolność 

przystąpienia zakładów opieki zdrowotnej do programu spowodowała, że niechętnie zakłady 

przystępowały do programu. Na terenie powiatu są dwa zakłady, które przystąpiły do 

programu – ośrodek w Piaskach i gostyński MEDICUS. Te zakłady mają obowiązek 

opobierania wymazów, ale ilość zachorowań na grypę nie była wysoka. W lutym były dwa 

przypadki. W ubiegłym roku już w lutym było sporo zachorowań na grypę.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że kontrolą zostały objęte tylko dwie toalety 

publiczne, a nie kontrolowano toalety na targowisku w Poniecu. 

Pani Ewa Ulanicka wyjaśniła, że toalety publiczne to toalety, które nie są w kompleksie 

innych obiektów. Na terenie powiatu są dwie toalety publiczne – w Gostyniu i Krobi. 

Pozostałe toalety są oceniane w kontekście obiektu.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek powiedział, że wiadomo, że stare wodociągi były z rur 

azbestowych. Radny zapytał jak zaawansowana jest wymiana sieci wodociągowej. Poza tym 

radny powiedział, że powiat jest zwodociągowany w 100% poza jednym przypadkiem w 

gminie Piaski – o jaką miejscowość chodzi?  

Pani Ewa Ulanicka powiedziała, że to dotyczy jednej miejscowości o nazwie Talary. Jeśli 

chodzi o rury azbestowo – cementowe – to wszystkie zakłady wodociągowe mają programy i 

sukcesywnie są one wymieniane. Obecnie niewielki jest procent tych starych rur.  

Radny Pan Janusz Sikora powiedział, że była mowa o żółtaczce WZW B. Radny 

przypomniał, że kiedyś proponowane były szczepienia kolejno – jedno, drugie, trzecie, a po 

pewnym okresie czasu po 5 latach miało być szczepienie przypominające. Obecnie nie mówi 

się na temat dawki przypominającej. Czy coś się w tym zakresie zmieniło? 

Pani Ewa Ulanicka wyjaśniła, że nie ma potrzeby podawania dawki przypominającej i 

odchodzi się od tego. Tylko w grupie osób narażonych za zakażenie – czyli osoby pracujące 

w służbie zdrowia są poddawane szczepieniu przypominającym.  

Radny Pan Andrzej Czabajski zapytał, czy to, że badania na potwierdzenie grypy u 

pacjenta nie są wykonywane związane jest z tym, że tych badań się nie wykonuje w 

Gostyniu.  
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Pani Ewa Ulanicka powiedziała, że te badania nigdy nie były wykonywane w Gostyniu także 

przez szpital, gdyż są one skomplikowane i kosztowne. Badania są wykonywane w 

Poznaniu.  

Radna Pani Ewa Ciszak powiedziała, że jest to ogromny koszt takich badań. Często są to 

choroby grypopodobne.  

Uchwała Nr XL/294/06 w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Powiatu Gostyńskiego w 2005 r. została przyjęta w wyniku głosowania: 19 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8 e) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarno – 

weterynaryjnego przedstawił  Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk.  

Zgodnie z planem pracy Rady Powiatu Gostyńskiego na 2006 r. przedmiotowa informacja 

jest rozpatrywana przez Radę. 

W dniu 15 lutego 2006 r. Powiatowy Lekarz Weterynarii w Gostyniu przedłożył informację o 

stanie bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego powiatu gostyńskiego.  

Informację  o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego przedstawił 

Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan dr Czesław Włodarczak.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Radny Pan Andrzej Czabajski powiedział, że zawsze były poruszane sprawy związane z 

usuwaniem padłych zwierząt przy drogach publicznych. Jak wygląda ten problem obecnie? 

Pan Czesław Włodarczak wyjaśnił, że nie ma postępu w tej sprawie, a zapewne chodzi o 

lisy, koty.   

Radny Pan Andrzej Czabajski powiedział, że w audycji radiowej słyszał, iż koty zaraziły się 

ptasią grypą poprzez zjedzenie zakażonego mięsa ptaków.  

Pan Czesław Włodarczak powiedział, że jest taka możliwość.  

Radny Pan Andrzej Czabajski powiedział, że w Kunowie jest kanał, na który przylatują 

ptaki dziko żyjące  a koty z pobliskich gospodarstw mają łatwy do niego dostęp. 
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Radny Pan Krzysztof Wachowiak poruszył temat uboju z konieczności. Najczęściej 

niespodziewane sytuacje spotykają rolników w weekend. Jednak punkt uboju jest nieczynny.  

Pan Czesław Włodarczak powiedział, że pewnie chodzi o bydło. Jest wyznaczony punkt w 

Goli, gdzie zawsze telefon jest odebrany w sytuacjach awaryjnych i przyjmowane są sztuki 

wypadkowe. Jeśli telefon nie jest odbierany Powiatowy lekarz weterynarii zwróci na to 

uwagę.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że w okresie ptasiej grypy wszyscy mówią o 

ptactwie dziko żyjącym lub domowym. Tymczasem w młynach jest sporo gołębi, których 

odchody znajdują się na workach z mąką.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, czy w powiecie odbywa się handel zakażonym 

bydłem.  

Pan Czesław Włodarczak powiedział, że jedno gospodarstwo z powiatu sprzedało cielaczki 

do kieleckiego. Inspektorat nie zdążył wydać decyzji, że obora jest wolna od białaczki, i nie 

powiadomiono Agencji.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że przeczytał w prasie, że na domowe 

świnobicie potrzeba ok. 300 zł na wszystkie dokumenty.  

Pan Czesław Włodarczak powiedział, że nie jest to prawda. W zagrodzie na własny użytek 

można dokonać świniobicia tylko przez wykwalifikowanego ubojcę.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk powiedział, że bydło jest kontrolowane, ale trzoda nie – bo 

można spotkać padłe sztuki, które są pokarmem dla lisów.  

Pan Czesław Włodarczak powiedział, że gdyby działał system rejestracji trzody chlewnej 

tych problemów by nie było.  

 Uchwała Nr XL/295/06 w sprawie  przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno – weterynaryjnego w 2005 r. została przyjęta w wyniku głosowania: 19 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9 f) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Komendy 

Powiatowej Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Powiecie Gostyńskim za 2005 r. przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Curyk.  

Zgodnie z przepisem art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji  

Komendanci Policji składają roczne sprawozdania ze swojej działalności, a także informacje 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego miedzy innymi właściwym radom powiatu. 
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W razie zagrożenia bezpieczeństwa publicznego lub zakłócenia porządku publicznego 

sprawozdania i informacje składa się tym organom niezwłocznie na każde ich żądanie.  

W dniu 13 lutego 2006 r. Komendant Powiatowy Policji w Gostyniu przedłożył ww. 

sprawozdanie. Przewodniczący Rady wskazał również, że zgodnie z przepisem art. 10 ust. 3 

cytowanej ustawy rada powiatu na podstawie sprawozdań i informacji może określić, w 

drodze uchwały, istotne dla wspólnoty samorządowej zagrożenia bezpieczeństwa i porządku 

publicznego.  

Informację z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu oraz 

informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Gostyńskim za 

2005 r. przedstawił Komendant Powiatowy Poilicji w Gostyniu Pan Tadeusz Prokop.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

  Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, czy został wykryty sprawca, bądź 

sprawcy pożarów w Janiszewie oraz czy osobom tym udzielono pomocy psychologa lub 

kogoś takiego.  

Pan Tadeusz Prokop wyjaśnił, że sprawcy nie są ustaleni. Zostały zakończone czynności 

procesowe, ale dalsze czynności policyjne w tej sprawie trwają. Przestępstwo jakim jest 

pożar jest bardzo trudne do wykrycia z uwagi na to, że wszystkie ślady są zniszczone lub 

trudne do zabezpieczenia. W tej sprawie były przyjęte nawet wersje osobowe, niemniej 

jednak nie można było postawić w stan oskarżenia osoby.  

Po zaistniałym pożarze nie było sygnałów, że trzeba udzielić pomocy psychologa, ale była 

prośba osób poszkodowanych poparta przez burmistrza, aby szybko udzielić informacji do 

instytucji ubezpieczeniowej w celu szybkiego wypłacenia odszkodowania.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak powiedział, że Komendant dokładnie zna tę miejscowość 

i wie, że te pożary się ciągną od wielu lat.  

Pan Tadeusz Prokop powiedział, że tamte pożary, które miały miejsce wiele lat temu 

zostały załatwione przez organy ścigania i przez sąd. Sprawca został skazany. Obecnie nie 

mamy sprawcy i trudno mówić kto to jest skoro nie mamy dowodu przestępstwa. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał, czy osoby, które zgłaszają przestępstwa 

organom ścigania  mogą czuć się bezpiecznie, czy policja nie ujawnia zbyt wiele 

szczegółów?  

Pan Tadeusz Prokop wyjaśnił, że jeżeli jest zawiadomienie o przestępstwie i to jest 

czynność procesowa. Natomiast informacje do mediów są przekazywane bo nie jest 
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tajemnicą, że takie przestępstwo zaistniało. Są pewne zasady przekazywania informacji do 

mediów – mówi się o zdarzeniu, a nie o poszkodowanych lub przestępców.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak poruszył sprawę sfałszowanych dwudziestozłotówek.  

Radny nie chciał sprawy rozwinąć, ale stwierdził, że na pewno drugi raz takiego zgłoszenia 

nie będzie. Radny zapytał, czy są skargi na policjantów.  

Pan Tadeusz Prokop powiedział, że skargi się zdarzają – w roku 2005 było ich 11. Jedna z 

nich została  potwierdzona natomiast pozostałe oddalone. Skargi dotyczyły wydanych 

mandatów.  

Uchwała Nr XL/296/06 w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności 

Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu oraz informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Gostyńskim za 2005 r. została przyjęta w 

wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9g)  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Rzecznika Konsuemntów przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk.   

Zgodnie z art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o ochronie konkurencji i 

konsumentów oraz § 119 ust. 6 Statutu Powiatu Gostyńskiego rzecznik konsumentów w 

terminie do dnia 31 marca każdego roku przedkłada radzie do zatwierdzenia roczne 

sprawozdanie ze swojej działalności w roku poprzednim.    

W dniu 15 lutego 2006 r. Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedłożył sprawozdanie ze 

swej działalności. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie.  

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XL/297/06 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności 

Powiatowego Rzecznika Konsuemntów została przyjęta w wyniku głosowania: 16 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych. Nieobecni byli radni Panowie Andrzej Czupryński,  

Janusz Tywoniuk, Krzysztof Wachowiak.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 9 h) 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z hal sportowo – 

widowiskowych oraz sal sportowych stanowiących własność Powiatu Gostyńskiego 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka.  

Zgodnie z treścią art. 4 ust 1 ustawy z 18 stycznia 1996 r. o kulturze fizycznej (tekst jednolity 

Dz. U. 2001 r. Nr 81 poz. 889 ze zmianami.) do zadań powiatu należy tworzenie warunków 

organizacyjnych, finansowych i prawnych umożliwiających rozwój kultury fizycznej. Sport 

powszechny, rekreacyjny stanowi konieczny element kształtowania zdrowego 

społeczeństwa.  

Uchwalenie regulaminu pozwoli na ustalenie i ujednolicenie zasad oraz sposobu 

udostępniania i korzystania z mienia powiatu, gwarantując zarówno powszechną dostępność 

jak i zapewniając środki finansowych na jego funkcjonowanie przy zachowaniu roli szkolnej 

bazy dydaktycznej. Projekt regulaminu był konsultowany z Dyrektorami Zespołów Szkół  oraz 

z Powiatową Radą Sportu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Uwag nie zgłoszono. 

 Uchwała Nr XL/298/06 w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z hal sportowo – 

widowiskowych oraz sal sportowych stanowiących własność Powiatu Gostyńskiego 

przyjęto w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”  

W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. Nieobecni byli radni Panowie Andrzej Czupryński i 

Krzysztof Wachowiak.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9 i) 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 r. przedstawiała 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak.  

Zarząd na posiedzeniu w dniu 20 lutego 2006 roku przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 rok.  

 

I. Zmiany w planie dochodów  
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1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 45.000 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy 

Pogorzela na dofinansowanie budowy ścieżki rowerowej przy ul. Gostyńskiej m. 

Pogorzela - dz. 600  rozdz. 60014 § 6300. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 40.000 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy 

Pogorzela na dofinansowanie remontu drogi powiatowej 9951 P Elżbietków - 

Siedmiorogów - dz. 600  rozdz. 60014 § 2710. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 60.000 zł z tyt. wpłaty przez Radę Sołecką 

Elżbietków na dofinansowanie remontu drogi powiatowej 9951 P Elżbietków - 

Pogorzela- dz. 600  rozdz. 60014 § 0970. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy 

Gostyń na dofinansowanie budowy ścieżki rowerowej Kosowo -Siemowo - dz. 600  

rozdz. 60014 § 6300.  

5. Zwiększenie dochodów o kwotę 45.000 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy Krobia na 

dofinansowanie budowy ścieżki rowerowej – droga 4941P Pudliszki-Kuczynka – dz. 

600  rozdz. 60014 § 6300.                                                                                                                                                                                                                                  

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 40.000 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy 

Gostyń na  dofinansowanie budowy chodnika we wsi Ziółkowo - dz. 600  rozdz. 60014 

§ 6300. 

7. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 6.678 zł z tyt. dotacji  na uregulowanie 

odszkodowań za zajęte drogi publiczne – dz. 700 rozdz. 70005 § 2110.                                                                                                                   

8. Zwiększenie planu dochodów  na stypendia o środki pozostałe z roku 2005   

dz. 803 rozdz. 80309 § 2888 - 198 zł; § 2889  - 66 zł 

dz. 854 rozdz. 85415 § 2888 - 21.554 zł; § 2889  - 10.121 zł. 

9. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 507.852 zł z tyt. pomocy finansowej z Gminy 

Gostyń na   

     wykup budynku szpitala - dz. 851  rozdz. 85111 § 6300  

II. Zmiany w planie wydatków 

   

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 45.000 zł  na budowę ścieżki rowerowej przy ul.  

      Gostyńskiej m. Pogorzela - dz. 600  rozdz. 60014 § 6050. 

2. Zwiększenie wydatków o kwotę 40.000 zł na remont drogi powiatowej 9951 P 

Elżbietków - Siedmiorogów - dz. 600  rozdz. 60014 § 4270. 

3. Zwiększenie wydatków o kwotę 60.000 zł  na remont drogi powiatowej 9951 P 

Elżbietków - Pogorzela- dz. 600  rozdz. 60014 § 4270. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na budowę ścieżki rowerowej Kosowo 

-Siemowo - dz. 600  rozdz. 60014 § 6050.  
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5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 40.000 zł na  budowę chodnika we wsi Ziółkowo 

-  

dz. 600  rozdz. 60014 § 6050. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 45.000 zł  na  budowę ścieżki rowerowej – droga 

4941 P Pudliszki-Kuczynka – dz. 600  rozdz. 60014 § 6050. 

7. Zwiększenie planu wydatków  o kwotę 60.000 zł  na budowę chodnika przy drodze 

Borek Wlkp. - Bruczków  ul. Zdzież  4927 P – dz. 600 rozdz. 60014 § 6050.  

8. Zwiększenie planu wydatków  o kwotę 30.000 zł  na budowę chodnika i zatoki 

autobusowej w miejscowości Czajkowo przy drodze 4906 P – dz. 600 rozdz. 60014 § 

6050.  

9. Zwiększenie planu wydatków  na stypendia o środki pozostałe z roku 2005   

dz. 803 rozdz. 80309 § 3218 – 1.463 zł; § 3219  - 487 zł 

         dz. 854 rozdz. 85415 § 3248 –  67.073 zł; § 3249  - 31.494 zł.   

10. Przesunięcie pomiędzy paragrafami w planie wydatków na stypendia unijne  na 

pokrycie audytu i zakup komputera do obsługi stypendiów.    

11. Zwiększenie planu wydatków na pokrycie kosztów delegacji i ryczałtów  geodety 

powiatowego  o kwotę 2.000 zł  - dz. 750 rozdz. 75011 § 4410. 

12. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł na dotacje na zadania z zakresu  

kultury - zorganizowanie I Festiwalu Muzyki Oratoryjnej dz. 921 rozdz. 92195 § 2820. 

13. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 19.800 zł na zatrudnienie opiekuna w ŚDS w 

Chwałkowie dz. 852 rozdz. 85203. 

14. Przeniesienia w planie wydatków – wynagrodzeń i pochodnych  pomiędzy DPS w 

Chwałkowie a ŚDS w Chwałkowie. 

15. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.600 zł na wynagrodzenia z tyt. umów zleceń 

dla koordynatorów prac związanych z uruchomieniem ZAZ – dz. 853 rozdz. 85311 § 

4170 oraz o kwotę 1.464 zł na opracowanie operatu szacunkowego  budynku dla 

potrzeb ZAZ  – dz. 853 rozdz. 85311 § 4300. 

16. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 7.500 zł  na plany urządzania lasów  dz. 020 

rozdz. 02001 § 4300. 

17. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 6.678 zł  na uregulowanie odszkodowań za 

zajęte drogi publiczne – dz. 700 rozdz. 70005 § 4590 – 6630 zł i § 4580 – 48 zł.     

18. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 11.500 zł na wymianę pieca co i okien w 

mieszkaniu pana Piotra Wiatrowskiego – dz. 750 rozdz. 75020 § 6060 – 8.000 zł i § 

4210 - 3.500 zł. 
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19. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000 zł na zakup mebli i tablic informacyjnych  

w Starostwie – dz. 750 rozdz. 75020 § 4210. 

20.  Zmniejszenie planu wydatków na pomoc finansową dla gminy Poniec o kwotę 700 zł 

na utrzymanie przejętych dróg - dz. 600 rozdz. 60016 § 2710. 

21. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 7.000 zł na zakup dwufazowego defibrylatora 

automatycznego Welch AlLyn AED10  i przeszkolenie osób – dz. 750 rozdz. 75020 § 

6060. 

22. Przesunięcie planu wydatków na pedagogów szkolnych z Poradni do szkół łącznie na 

kwotę 210.959 zł. 

23. Przesunięcie wydatków  na realizację zadania Mobilnego Centrum Informacji i 

Doradztwa Zawodowego w kwocie 50.000 zł do ralizacji przez Poradnię 

Psychologiczno-Pedagogiczną. 

24. Przesunięcia w planie wydatków pomiędzy paragrafami i działami w Starostwie , w ZSS 

w Brzeziu, w DPS w Zimnowodzie i w DPS w Chwałkowie. 

25. Zwiększa się rezerwę ogólna o kwotę 272.110 zł.  

                                                                                                                                                                                                                     

III. W związku ze zmianami wydatków na stypendia dokonuje się zmian w załączniku 

„Wydatki na programy i projektu ze środków funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności”  

 

IV. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w załącznikach 

wydatków inwestycyjnych 

 

V.  W związku z wejściem w życie od 1.01.2006 nowej ustawy o finansach publicznych  

dokonano zmian zapisów w postanowieniach uchwały:  

§ 9 otrzymuje brzmienie:    

   „1. Upoważnia się Zarząd Powiatu do: 

1) zaciągania kredytów  i pożyczek na pokrycie  występującego w ciągu  roku 

budżetowego deficytu budżetowego   do wysokości    400.000 zł, 

2)  spłat zobowiązań  z tytułu zaciągniętych kredytów i zaciągania długu, 

3) dokonywania zmian w planie wydatków polegających  na  przeniesieniu planowanych 

wydatków między rozdziałami i paragrafami w ramach działów klasyfikacji budżetowej 

z wyłączeniem  wydatków majątkowych, 

4)  lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych bankach, 
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    5) zaciągania zobowiązań na finansowanie wydatków z tytułu limitów na  

        wieloletnie programy inwestycyjne w latach i kwotach, zgodnie z załącznikiem  

        „Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego    

        na lata 2006-2007” 

    6) zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku następnym   

        (2007) jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania powiatu i termin  

         zapłaty upływa w 2007 roku 

2. Określa się maksymalną kwotę poręczeń udzielanych przez zarząd w ciągu roku  

budżetowego w wysokości 600.000 zł i pożyczek do kwoty 500.000 zł. 

   3. Ustala się kwotę 500.000 zł, do której zarząd może samodzielnie zaciągać  

         zobowiązania.   

4.  Ustala się dla powiatowych jednostek budżetowych następujące zasady rozliczeń 

zwrotu       

         wydatków: 

1) uzyskane przez powiatowe jednostki budżetowe zwroty wydatków dokonanych w 

roku budżetowym 2006 przyjmowane są na rachunek bankowy i zmniejszają 

wykonanie wydatków roku 2006, 

2) uzyskane przez powiatowe jednostki budżetowe powiatu zwroty wydatków 

dokonanych w poprzednich latach budżetowych przyjmowane są na rachunek 

bankowy i stanowią dochody powiatu roku 2006. 

  5. Ustala się roczne limity dla:  

1) zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciąganych na sfinansowanie 

przejściowego deficytu budżetu –  w kwocie 400.000 zł; 

2) zobowiązań z tytułu nowych kredytów (pożyczek) zaciąganych na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu  

 

Autopoprawkę Zarządu Powiatu do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani 

Eleonora Gościniak.  

Zarząd na posiedzeniu w dniu 2 marca 2006 r. przyjął  autopoprawkę do uchwały  Rady 

Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian  w budżecie powiatu na 2006 r. 

Zmiany dotyczą: 

1. Zwiększenia planu dochodów o kwotę 8.991 zł z tyt. dotacji  na uregulowanie 

odszkodowań za zajęte drogi publiczne – dz. 700 rozdz. 70005 § 2110. 

2. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 8.991 zł   na uregulowanie odszkodowań za 

zajęte drogi publiczne – dz. 700 rozdz. 70005 § 4590 – 8940 zł i §.4580 – 51 zł. 
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3. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 112.000 zł na zmianę systemu ogrzewana 

w DPS w Rogowie ( wartość inwestycji 200. 000 zł – z PFOŚiGW 88.000 zł) dz. 852 

rozdz. 85203 § 6050. 

4. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 50.000 zł w  DPS w Rogowie na realizację 

programu naprawczego – zwiększone koszty związane z modernizacja pomieszczeń 

budynku Nr 23  – dz. 852 rozdz. 85203 § 6050. 

5. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 50.000 zł na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla grupy realizacyjnej przez Komendę Wojewódzką Policji w Poznaniu  

(częściowa refundacja tych wydatków nastąpi poprzez wpłaty od innych podmiotów 

dla powiatu) – dz. 754 rozdz. 75405 § 6170. 

6. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 20.000 zł na zamontowanie sytemu   

elektronicznego przywoływania klienta w Wydziale Komunikacji  – dz. 750 rozdz. 

75020 § 6060. 

7. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 144.000 zł na zakup usług  utrzymania zespołu 

wyjazdowego ratownictwa medycznego  – dz. 851 rozdz. 85141 § 4300. 

8. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 10.000 zł na remont schodów wejściowych do 

budynku ZSOiZ w Krobi – dz. 801 rozdz. 80130 § 4270. 

9. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 8.000 zł na pokrycie kosztów wyjazdu delegacji 

do Bawarii – dz. 750 rozdz. 75020 § 4420. 

10. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 430.000 zł na wykup budynku od  firmy PPUH 

„Simet” S.A. w Piaskach na siedzibę Zakładu Aktywizacji Zawodowej dz. 853 rozdz. 

85311 § 6060.  

 

 

11. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 9.000 zł na zadania: wystawy, pokrycie 

kosztów gości z Bawarii - dz. 750 rozdz. 75075 §  4300 – 6.000 zł i   § 4170- 3.000 zł. 

12. Zwiększenia planu wydatków o kwotę 645.000 zł na modernizację drogi Podrzecze 

Grabonóg - dz. 600 rozdz. 60014 § 6050.    

13. Zmniejszenia rezerwy ogólnej o kwotę 198.423 zł 

14. Zwiększenia  rezerwy na inwestycje o kwotę 500.000 zł – dz. 758 rozdz. 75818 

§ 6800. 

15. Zmian w załącznikach: 

„Limity wydatków na  Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego na lata 

2006-2007” - Modernizacja budynku nr 23  w DPS w Rogowie - 50.000 zł, 

Przebudowa drogi powiatowej Nr  4938 P Podrzecze – Grabonóg - 645.000 zł 
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„Wykaz  inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu powiatu” 

dodanie inwestycji pn. „Zmiana systemu ogrzewania z olejowego na gazowy w DPS 

w Rogowie” w kwocie 112.000 zł. 

      16. Zmiany w załączniku: „Przychody i Rozchody” z tyt.:   

1) Zwiększenia przychodów  z tyt. planowanej pożyczki z WFOŚiGW w Poznaniu w   

          wysokości 112.000 zł oraz  ustalenia kwoty wolnych środków z roku 2005 w kwocie  

          1.651.369 zł.   

2) Zmniejszenia rozchodów o kwotę 16.208 zł w związku ze zmniejszeniem rat spłat   

          pożyczki z WFOŚ i GW  i kredytu. 

3) Zwiększenia rozchodów i przychodów o kwotę 500.000 zł z tyt. udzielonej 

pożyczki przez zarząd  dla SP ZOZ w Gostyniu. 

        17. Zmiany w paragrafie 9  ust. 1 uchwały   Nr XXXVIII /277/05 Rady Powiatu  

             Gostyńskiego z dnia 29 grudnia  2005r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na  

             2006 r.: ust.1 otrzymuje brzmienie: 

           „1. Upoważnia się Zarząd Powiatu do: 

1) zaciągania kredytów  i pożyczek na pokrycie  występującego w ciągu  roku     

                  budżetowego deficytu budżetowego   do wysokości    400.000 zł, 

2) dokonywania zmian w planie wydatków polegających  na  przeniesieniu     

     planowanych wydatków między rozdziałami i paragrafami w ramach działów   

     klasyfikacji budżetowej z wyłączeniem  wydatków majątkowych, 

       3)  lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych bankach. 

           4) zaciągania zobowiązań na finansowanie wydatków z tytułu limitów na  

               wieloletnie programy inwestycyjne w latach i kwotach, zgodnie 

z załącznikiem  

               Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Gostyńskiego    

        na lata 2006-2007 

    5) zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku następnym   

        (2007) jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania powiatu i termin  

        zapłaty upływa w 2007 roku  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie wraz z 

autopoprawką.  

Starosta wyjaśniła, że w roku ubiegłym pozostało 1.251.000 zł. Dzięki temu można było 

wyregulować pewne zadania, które mogły być niepokojące, bo nie było pokrycia na nie w 

środkach. Mianowicie – wykonane będzie zadanie związane z wykupem budynku, oraz w 
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całości pokrywamy inwestycję położenia nowej nawierzchni na drodze Podrzecze – 

Grabonóg. W rezerwie inwestycyjnej pojawia się zupełnie nowa kwota 500.000 zł  z myślą o 

tym, że jeśli Dyrektor PZD wystąpi o unijne środki na drogę Bodzewo – Grabonóg to 

uruchomimy tę kwotę jako własne środki na te drogę.  

Starosta podziękowała Gminie Gostyń za wsparcie samorządu powiatowego w wykupie 

szpitala. Kwota prawie 508 000 zł jest znaczącym udziałem finansów gminy w wykupie 

szpitala. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał, czy usługi na trzecią karetkę są wykupione do 

końca roku i w jakim zakresie. 

Starosta wyjaśniła, że usługi są wykupione do końca roku i jest to normalna wjazdowa 

karetka.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał, czy skoro nie ma pewności co do wsparcia 

ze wszystkich gmin w wykupie szpitala, czy kupno budynku od SIMETU w Piaskach nastąpi 

od zaraz.  

Starosta powiedziała, że jeśli pozostałe gminy nie dołożą na wykup szpitala to budżet 

powiatu jest poukładany.  

Autopoprawka Zarządu Powiatu została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

 

Uchwała Nr XL/299/06 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 r.  

została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 9 j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXV/185/04 z  

dnia 28 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego  

Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007 przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek 

Podyma.  

Zgodnie z zapisami uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007 przyjęty plan jest programem, 

którego aktualizacja jest uzależniona od aktualnych potrzeb  oraz możliwości  finansowych 

samorządu powiatowego. W zadaniach z zakresu infrastruktury drogowej w zakresie zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 4938 P Podrzecze – Grabonóg” dokonano zmian w 
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związku z ubieganiem się o dotację z Unii Europejskiej na ten cel. Zgodnie z wymaganiami 

stawianymi beneficjantom, konieczne jest zabezpieczenie w całości środków finansowych na 

realizację danego projektu. W uchwale budżetowej nie można na moment składania środków 

wskazywać środków z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego jako źródła 

współfinansowania. Jest to możliwe dopiero w momencie podpisania umowy finansowej. 

Stąd konieczne jest wskazanie jako źródła finansowania projektu na tym etapie, kredytu 

prefinansowego, poprzedzającego uzyskanie dotacji z UE.  

Zmiany zostały dokonane w części tabelarycznej i polegają one na korektach 

wartości inwestycji w poszczególnych wierszach tabeli. 

Pan Marek Podyma zgłosił poprawkę do przedstawionego projektu uchwały – w załączniku 

do projektu uchwały w tabeli – Infrastruktura drogowa: Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4938P Podrzecze - Grabonóg kwota 920 została zapisana w rubryce na 2005 , a powinno 

być na 2006.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk stwierdził, że na ścieżkę rowerową Elżbietków – 

Pogorzela są przewidziane środki komercyjne, a nie ma środków, które przejmujemy z 

gminy.  

Starosta wyjaśniła, że ze względu na cel główny (droga Podrzecze – Grabonóg) jest 

potrzebny pośpiesz. Jest co prawda kilka spraw, które należałoby prowadzić w konsekwencji 

zmian w budżecie, ale  żeby nie popełnić błędu prowadza się tylko jedną zmianę, a kolejne 

będą na następnej sesji. 

Uchwała Nr XL/300/06 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr  

XXV/185/04 z dnia 28 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu  

Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005-2007została przyjęta w wyniku  

głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9 k) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr XXIX/230/05 z  

dnia 2 czerwca 2005 roku w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu  

Gostyńskiego na lata 2005 – 2013 przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek  

Podyma.   

Zgodnie z zapisami uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego 

Powiatu Gostyńskiego na lata 2005 – 2013. przyjęty plan jest aktualizowany w zależności  od 

aktualnych potrzeb oraz możliwości  finansowych samorządu powiatowego. W zadaniach z 
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zakresu infrastruktury drogowej w zakresie zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4938 

P Podrzecze – Grabonóg” dokonano zmian w związku z ubieganiem się o dotację z Unii 

Europejskiej na ten cel. Zgodnie z wymaganiami stawianymi beneficjantom, konieczne jest 

zabezpieczenie w całości środków finansowych na realizację danego projektu. W uchwale 

budżetowej nie można na moment składania środków wskazywać środków z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego jako źródła współfinansowania. Jest to możliwe dopiero w 

momencie podpisania umowy finansowej. Stąd konieczne jest wskazanie jako źródła 

finansowania projektu na tym etapie, kredytu prefinansowego, poprzedzającego uzyskanie 

dotacji z UE.  

Zmiany zostały dokonane w części tabelarycznej i polegają one na korektach 

wartości inwestycji w poszczególnych wierszach tabeli. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef 

Śląski poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Uchwała Nr XL/301/06 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego Nr  

XXIX/230/05 z dnia 2 czerwca 2005 roku w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju  

Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2005 – 2013 została przyjęta w wyniku  

głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  

W głosowaniu uczestniczyło 19 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 10) 

W punkcie „Wnioski i oświadczenia radnych” głosu nie zabrano. 

 

Ad 11) 

W wolnych głosach i wnioskach głos zabrał Przewodniczący Rady. Poinformował, że do 

rady powiatu wpłynęło pismo od Przewodniczącego Rady Miejskiej w Śremie Pana Macieja 

Janiszewskiego w sprawie wsparcia finansowego szpitala w Sremie z uwagi na możliwość 

zamknięcia oddziału zakaźnego.  

Starosta poinformowała, że pismo zostało przekazane do wiadomości Zarządu Powiatu, ale 

nie ma możliwości finansowego wsparcia bieżącej działalności i funkcjonowania szpitala.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Sekretarza Powiatu Pana Leszka Malińskiego o 

przygotowanie pisma z taką odpowiedzią.   

 

Ad 12) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zamknął XL sesję Rady Powiatu o godzinie 21,30. 
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Protokołowała: 

Eliza Nowak  

 

 

 


